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ZÁPIS 

Z mimořádného zasedání Studentské rady Univerzity Pardubice 

konaného dne 24. 6. 2015 
 

Přítomní členové SRUPa: Bronislav Gabryš, Petr Hermann, Vojtěch Janů, Martin Šanda, 

Michael Vávra, Jan Voráček, Michaela Hýsková, Helena Rajtrová, Markéta Kolínová, Rudolf 

Kupčík, Martina Líbalová, Petra Pavlová, Vít Blanař 

 

Hosté: prof. Ing. Petra Šulcová, Ph.D. 
 

Program zasedání: 

 

1. Zahájení.  

2. Projednání reakce SRUPa na negativní články týkající se zdravotních sester.  

3. Různé. 

4. Závěr. 

Na začátku zasedání bylo přítomno 11 členů SRUPa s volebním hlasem, jeden člen SRUPa 

s poradním hlasem. 
 

1. Zahájení. 

Předseda SRUPa Martin Šanda přivítal přítomné členy a představil program mimořádného 

zasedání, o kterém byli předem informováni.  
 

2. Projednání reakce SRUPa na negativní články týkající se zdravotních sester. 

Zástupci studentů z Fakulty zdravotnických studií Univerzity Pardubice, Mgr. Vít Blanař  

a Mgr. Petra Pavlová, předložili Studentské radě Univerzity Pardubice (SRUPa) návrh  

na projednání reakce SRUPa na článek „Přibude zdravotních sester, které se starají  

o pacienta“ ze dne 11. 6. 2015, který byl publikován v periodiku MF DNES autorkou Lenkou 

Petrášovou.  

Podle studentů Fakulty zdravotnických studií je článek velmi negativně zaměřen vůči 

vysokoškolsky vzdělaným nelékařským zdravotnickým pracovníkům oboru Všeobecná sestra. 

Článek obsahuje zavádějící informace vytržené z kontextu. Současně se snaží o negativní 

mediální obraz všeobecných sester, které ukončily bakalářské či magisterské studium. 

Výše uvedený článek je přílohou tohoto zápisu. V příloze je také starší článek od stejné 

autorky na podobné téma a v podobné rétorice. 

K tomuto bodu jednání a k jednotlivým pasážím článku proběhla diskuze a přítomní členové 

SRUPa přednesli své návrhy a připomínky, na základě kterých byla naformulována usnesení. 

17:25 – 18:00 byla přítomna členka SRUPa za FZS, delegátka v SK RVŠ Petra Pavlová. 
 

Návrhy na usnesení:  

 

Studentská rada Univerzity Pardubice vyjadřuje nesouhlas se zněním článku „Přibude 

zdravotních sester, které se starají o pacienta“ uveřejněného v deníku MF DNES dne 11. 

června 2015. 

11 – 0 – 0. (PRO – PROTI – ZDRŽELI SE). 
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SRUPa pověřuje delegáty SRUPa ve Studentské komoře Rady vysokých škol, aby problém 

navrhli k projednání na zasedání SK RVŠ. 

11 – 0 – 0. (PRO – PROTI – ZDRŽELI SE). 

 

SRUPa vyjádří připomínky k článku „Přibude zdravotních sester, které se starají o pacienta“ 

uveřejněného v deníku MF DNES dne 11. června 2015 a zašle je písemnou formou do 

redakce MF DNES. 

11 – 0 – 0. (PRO – PROTI – ZDRŽELI SE). 

 

3. Různé. 

a) Předseda SRUPa Martin Šanda ohlásil svoji rezignaci na post předsedy SRUPa ke konci 

AR 2014/2015 a zhodnotil svoji působení ve SRUPa. Zároveň nabídl svou pomoc při 

předání funkce novému předsedovi.  

b) Členové SRUPa byli informováni o případu studentky KVV FF obviněné z plagiátorství, 

která se s žádostí o pomoc obrátila na SRUPa.  

c) Předseda SRUPa informoval přítomné členy SRUPa o průběhu jednání o zápisu volitelné 

TV s prorektorem prof. Rýdlem, zástupcem KTS Mgr. Mlatečkem a zástupci IC Ing. 

Pruskem a Ing. Koblížkem. 

 

4. Závěr. 

Předseda se rozloučil a pozval všechny členy SRUPa na neformální setkání. 

 

        Martin Šanda 

t.č. předseda SRUPa 
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